
 
Akademický senát Vysoké školy polytechnické Jihlava  

 
                 

     
 

Zápis z řádného zasedání Akademického senátu VŠPJ 
č. 7/2014 ze dne 29. září 2014 

 
Přítomni: za akademickou komoru (dále jen AK):          9       (viz prezenční listina) 
       za studentskou komoru (dále jen SK):            4  (viz prezenční listina) 
  
Hosté: Mgr. A. Štěrbová 
Omluveni:  Ing. P. Tyráček 
 
Celkem přítomna nadpoloviční většina členů senátu, zasedání je usnášeníschopné. 
 
Dr. Machovec přivítal přítomné senátory. 

 
Program:  
1. Informace vedení VŠPJ 
2. Vyhlášení voleb 
3. Termín dalšího zasedání 
4. Volba delegátů do SK RVŠ na období 2015/2016 
5. Žádost o navržení zástupce studentů (mimo CR) do disciplinární komise  

6. Různé: 

a. Změny a připomínky k VaJŘ 

b. diskuse o studentských aktivitách, studentský spolek, … 

 
Schválení ověřovatelů zápisu: dr. Černá, M. Pištělka a zapisovatelky – M. Haimannová  
Hlasování: 
ANO =  10 NE =  0 ZDRŽEL SE =  1  SCHVÁLENO   
 
Schválení navrženého programu 
Hlasování: 
ANO =  11 NE =  0 ZDRŽEL SE =  0  SCHVÁLENO   
 

1. Informace vedení školy 
 
Prorektorka Mgr. Štěrbová informovala přítomné senátory o plánovaných akcích, 
které byly projednávány na kolegiu rektora.  

 Právě probíhající rekonstrukce auly bude ukončena v listopadu 2014. Plánovaná 
oprava střechy je přesunuta na příští rok.  
 
 
V průběhu přišla senátorka Vranková a senátor Hanáček.  
 



Akce pro posílení prezentace školy připomenutím 10 let vzniku 

 3. Ročník JOB start – 3. 12. 2014 - zviditelnění školy u regionálních firem a 
partnerů 

 Studentský spolek – příležitost pro společnou oslavu 10. vánoc, studenti byli 
vyzváni k zamyšlení nad založením studentského spolku. Studenti se mohou 
s nápady/požadavky obrátit přímo na rektora školy. 

 1. reprezentační ples – v únoru/březnu 2015 – možnost spojení s konferencí CR 
 
 

2. Vyhlášení voleb 
Proběhla diskuze nad zněním Vyhlášením voleb, senátoři přistoupili k hlasování 
nad některými body: 
 
Termín a časy voleb uvedené ve vyhlášení 
Hlasování: 
ANO =  7 NE =  4 ZDRŽEL SE =  2  SCHVÁLENO   
 
Místo konání voleb – nově navržený vestibul školy 
Hlasování: 
ANO =  8 dále se nehlasovalo    SCHVÁLENO   
 
 
Přihlášky kandidátů se budou odevzdávat na podatelně školy oproti potvrzení.  
 
Odešel senátor Fiala.  
 
Senátorka Fatrová sdělila senátorům, že na základě požadavku zákona č. 451 je 
potřeba, aby kandidáti odevzdali spolu s přihláškou Čestné prohlášení podle § 4 
odst. 3 zákona č. 451/1991 Sb., kterým se stanoví některé další předpoklady pro 
výkon některých funkcí ve státních orgánech a organizacích České a Slovenské 
Federativní Republiky, České republiky a Slovenské republiky, ve znění pozdějších 
předpisů (vzor bude součástí vyhlášení voleb). 
Toto se nevztahuje na kandidáty, kteří se narodili po 1. prosinci 1971. 
O lustrační osvědčení bude zažádáno po volbách. 
 
 
Po další diskuzi nad zněním vyhlášení voleb senátoři hlasovali o konečném znění, 
které bude doplněno o vzor čestného prohlášení: 
Hlasování: 
ANO =  12 NE =  0 ZDRŽEL SE =  0  SCHVÁLENO   
 
Různé 

 Příští jednání Akademického senátu se uskuteční ve středu 29. 10. 2014 ve 13:30 
hod.  

 Volba delegátů SK RVŠ – předseda SK AS oznámí RVŠ termín voleb a zástupci 
senátu do RVŠ budou oznámeni po volbách.  

 Předseda senátu požádal zástupce SK o nominaci nového člena disciplinární 
komise VŠPJ. 



 Senátorka Ryšková vznesla otázku, zda vedoucí kateder mohou kandidovat do 
voleb. Proběhla diskuze (výklad právníka – omezit vedoucí kateder by bylo 
diskriminační). Senátoři se dohodli, že v případě jejich shody zveřejní svoje 
prohlášení k volbám do senátu – předseda senátu pošle návrh znění senátorům 
k elektronickému schválení.  

 Na dotaz senátora Pištělky, zda je stále platná nabídka rektora na členství 
studentů v kolegiu rektora mu prorektorka Štěrbová sdělila, že tato nabídka stále 
platí, rektor školy se poradí se studentskou komorou. 

 Proběhla diskuze na téma Studentský spolek. Studenti vyvolají jednání s rektorem 
školy, sjednocení vize o činnosti studentského spolku – do poloviny října. Je nutné 
vytipovat prostor pro studentský spolek.  

 Proběhla diskuse nad postavením sportů ve škole, prorektorka vyzvala studenty a 
zástupce katedry sportů k vyvolání jednání s rektorem a prorektorem pro 
studium. 

 Návrh na úpravu IS – revize funkčnosti helpdesku – kvestor školy bude pozván na 
příští zasedání.  
 
 
 

 
  
 
Zapsala:  M. Haimannová     ………………..……………………………………..… 
 
Za správnost: Mgr. Martina Černá, Ph.D.    .……………………………………………………….…   

               
             Michal Pištělka    ………….……………………….……………….……. 

      
Předseda AS: Mgr. Bohumír Machovec, Ph.D.  ………………………….…………………………….… 


